
 
 
Ekerö 24 februari 2024

Interpellation till kommunstyrelsens ordförande Hanna Svensson.

Medborgarförslagens mottagande och handläggning.

Bakgrund
Sedan Öpartiets intåg i politiken 2006 har vi lagt olika förslag för att öka medborgarnas 
inflytande, genom att bl.a. möjliggöra att de kan lämna in medborgarförslag.
Efter mycket om och men så infördes möjlighet för ett antal år sedan. Det har efter det 
inkommit många medborgarförslag till kommunen som delgetts gruppledarna i varje parti. 
Vi anser att vi som politiska representanter är medborgarnas förlängda arm in i de politiska 
rummen där beslut tas. Vi som parti har inte sett att medborgarförslagen återkopplas till de 
olika nämnderna i kommunen eller kommunfullmäktige, annat än genom Öpartiets motioner.

Med hänvisning till ovanstående vill jag få svar på följande frågor. 

Frågor:

- Hur behandlas och handläggs inkommande medborgarförslag idag?

- Vad är det som gör att medborgarförslagen inte behandlas som beslutsärenden i den 
nämnd som de berör? 

För Öpartiet

Desirée Björk


